
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                                                                                                                                     

22 październik 2024r 

 

Komisja zajmowała się tematami zgodnie z planem pracy Komisji. 

 

1. Przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji – jednogłośnie „za” 

 

2.Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówiła 

pani Monika Drobisz-Szturc, Większość interwencji to interwencje w związku z rozpoczęciem 

sezonu grzewczego odnotowano wzrost zgłoszeń dotyczących zadymienia, szczegóły w załączniku 

do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

 

3. Temat: Analiza i poznanie efektu wprowadzonych działań dotyczących systemu gospodarowania 

odpadami, z nieruchomości niezamieszkałych, zamieszkałych oraz zamieszkałe z działalnością 

gospodarczą i czy jest możliwość dokooptować do systemu inne działalności gospodarcze, które są 

zarejestrowane pod adresem zamieszkania. 

Przygotowany materiał omówił kierownik Referatu Gospodarczego i Środowiska Sławomir 

Janusz. Przedstawił efekt wprowadzonych działań dotyczących systemu gospodarowania odpadami 

na terenie miasta. Dyskutowano nad wysokością opłat za odpady dla osób fizycznych oraz 

przedsiębiorców, a także nad obowiązującym systemem gospodarowania odpadami i zbliżającym się 

przetargiem na wywóz śmieci. 

 

4.Temat: Propozycje wydłużenia przebiegu dróg publicznych 

    Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 

5. Temat: Informacja o przygotowaniu do zimowego utrzymania dróg. 

   Kierownik Referatu Gospodarczego i Utrzymania Dróg, Pani Anna Procner, przedstawiła stan 

przygotowań do zimowego utrzymania dróg. Poinformowała, że dla 10 rejonów zostali już wyłonieni 

wykonawcy na podstawie złożonych ofert, a dla trzech rejonów zostanie przeprowadzone dodatkowe 

postępowanie przetargowe. 

 

6. W sprawach bieżących poruszono temat potrzeby budowy podziemnego przejścia dla pieszych w 

centrum miasta, które by polepszyło drożność na drodze. 

 

 

 Członkowie komisji brali również udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano 

materiały kierowane na sesje rady miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 

 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej,  

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego,  

Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa 

Bronisław Szalbót 

 


